



編號 **CT/004/14**

Ref. No.:

日期

Date: **07/02/2014**

香港聯合交易所有限公司
(香港交易及結算所有限公司全資附屬公司)
The Stock Exchange of Hong Kong Limited
(A wholly-owned subsidiary of Hong Kong Exchanges and Clearing Limited)

通告 CIRCULAR

事項 修訂認可沽空指定證券名單
Subject: **CHANGES OF DESIGNATED SECURITIES FOR SHORT SELLING**

查詢 參與者一般查詢熱線 (電話：2840 3626 電子郵箱：trd@hkex.com.hk)
Enquiry: **Participant General Enquiry Hotline (Tel : 2840 3626 E-mail : trd@hkex.com.hk)**

由 **2014年2月14日**起，在認可沽空指定證券名單上將加入 26 隻新指定證券及刪除 11 隻現行指定證券。指定證券名單的總數會是 691 隻。現附上新加入指定證券名單及將會從該名單中刪除的證券資料(附件)，供閣下參考。而新的指定證券名單亦可在交易所網址 (<http://www.hkex.com.hk>) 內查閱。

此外，在可進行沽空的指定證券的股份頁之頂部的股份名稱旁會出現「H」字，以資識別。

Exchange Participants are advised that **with effect from 14 February 2014**, 26 securities will be added to the list of Designated Securities for short selling while 11 existing Designated Securities will be removed from the list. The total number of Designated Securities for short selling will be 691. The securities to be added to and those to be removed from such list are shown in the [Attachment](#) for your information. The revised list of all Designated Securities is also available on the Exchange's website (<http://www.hkex.com.hk>).

For ease of reference, a letter "H" will be displayed at the top of the stock page screen adjacent to the stock name of each Designated Security to indicate that the security is eligible for short selling.

現貨交易
副總裁
麥寶璇 謹啟
Olivia Mak
Vice President
Cash Trading

香港交易及結算所有限公司
Hong Kong Exchanges and Clearing Limited